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Elnöki tájékoztató 
 

Tisztelt Tagtársak! 
 

Az Elnökség 2023. március 21-én 10.00. órától tartotta soros ülését a békési 
Polgármesteri Hivatal (Cím: Békés, Petőfi u. 2.) tanácskozótermében, majd rendkívüli 
online ülését 2023. április 5-én. 
 
A köszöntés után az ülést megnyitottam, üdvözöltem a Kerékpárosbarát Települések 
Országos Szövetségének az elnökségi ülésen megjelent tagjait, megállapítottam, hogy az 
elnökségi ülés szabályos, határozatképes, jelen volt 4 fő elnökségi tag, 1 fő 
meghatalmazással, Krivik Viktor főtitkár, Kálmán Tibor (házigazda) Polgármester és 
Gyebnár Péter Feb.tag. /Az elnökség tagjai jelenleg: Izsó Gábor elnök, Babák Mihály Szarvas 
Polgármestere, Horváthy Lóránt (Tata képviseletében), Siklósi István Mezőberény Polgármestere, és 
Gregor Zoltán, a Brigetio Kerékpáros Sportegyesület vezetője./ 
 
Az elnöki tájékoztatóját követően megválasztásra került a jegyzőkönyvvezető, a 
hitelesítők, valamint elfogadásra kerültek a főtitkár által összeállított napirendek.  Krivik 
Viktor szóban kiegészítette a főtitkári beszámolót, felolvasta az éves munkatervet, és az 
elfogadásra váró határozati javaslatokat. A tervek elfogadását követően elhangzott, hogy 
a támogatásokat továbbra is biztosítani kell (rászoruló diákok táboroztatása-
vándortáborok, kerékpárosbarát szolgáltató” támogatás) mindemellett új irányt, új 
célokat is ki kell tűzni melyekkel még jobban tudják segíteni a tagságot, és a kerékpáros 
szervezeteket. Szóba került még egy beolvadás lehetősége is, más országos kerékpáros 
szervezetekkel összefogva, esetlegesen átlépve kérdésköre is. Melyről a soros 
közgyűlésen fog dönteni a tagság.  A vezetőség mandátuma ebben az évben lejár, így a 
tisztségviselő választás előkészítése is szerepelt a napirendek között.  
Szó esett új vándortábor útvonalak és lehetőségéről is, melyről Kálmán Tibor adott 
tájékoztatást, és Horváthy Lóránt javaslatára egy összefoglaló kiadvány elkészítése is 
napirendre került a Ketosz történetével, elért eredményeivel kapcsolatban. A döntések 
között szerepelt még a 2024-évi tagdíj mértéke, a Kerékpárosbarát Települések és 
Munkahelyek számának és elismertségének népszerűsítése, a települések közt létrejövő, 
kerékpározás témáját érintő együttműködések számának növelése is. Gyebnár Péter 
felajánlotta segítségét a szakmai vélemények elkészítése kapcsán, miután érkezett egy 
kérés Sándorfalváról és egy megkeresés a Leadertől. 
Az elnökség megtárgyalta és elfogadta az éves tervezetet, majd meghozta a 
határozatokat, melyben idén is szerepelt rászoruló diák táboroztatásának a támogatása, 
valamint a Szövetség új honlapjának további fejlesztése, levelezőrendszerének 
karbantartása, pályázati kiírások meghosszabbítása.  
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Az Elnökség elfogadta és a Közgyűlés elé terjeszti a beszámolókat, 2022 évről szóló 
főtitkári beszámoló, Közhasznúsági beszámoló.  Elfogadta a 2023. évi munkatervet, a 
2024. évi tagdíj összegét, melyet az előző évekhez hasonlóan 1,50.-Ft/lakos összegben 
állapította meg. Elfogadásra került a „KETOSZ kerékpárosbarát szolgáltató” 
támogatási pályázat a 2023.évre való meghosszabbítása, a 2024-ben a KETOSZ tag 
települések iskoláiból a kerékpáros vándortáborokba jelentkező diákok támogatása is. 
 
A következő témakör a Szövetség vezetésének kérdése volt.  Alapszabályunk 
értelmében az elnökségnek, majd a tagságnak is el kell dönteni, hogy miként tudjuk 
folytatni a szövetség ezidáig vitathatatlanul pozitív tevékenységét, de addig is folytatni a 
munkát csak a megválasztandó új vezetőség beiktatását követően lehet.  
Miután egyéb javaslat sem a tagságtól, sem az elnökségtől eddig nem érkezett a 
tisztségviselő választással kapcsolatban Krivik Viktort főtitkár a jelenlegi vezetőséget és 
két új Feb tagot, új Feb elnököt javasolt az évi rendes közgyűlésre előterjeszteni.  

Közgyűlésűnk időpontjára és helyszínére Horváthy Lóránt tett javaslatot május 9 vagy 
május 16. napjára, helyszínéül Szarvast jelölte meg. 
Krivik Viktor főtitkár egyeztetett Babák Mihály polgármester úrral, az időpont és a 
helyszín kérdésében, így a korábban kapott felajánlás szerint, amit Závoda Ferenc 
képviselő ajánlott fel, az ülés helyszínéül a Szarvas-Ezüstszőlői Közösségi házat 
javasolta az Elnökségnek, melyet egyhangúlag elfogadtunk. 

Az ülés zárásaként megköszöntem a részvételt, a főtitkár a Szövetséghez érkezett 
köszönetekből mutatta be az előző évben támogatott bucsai diákok köszönőlevelét, 
melyet a tagságnak is megküldött. 
 
A 2023 április 4-i rendkívüli online ülésen az Elnökség támogatásáról biztosította 
két bucsai rászoruló diák kerékpáros vándortáborba való jelentkezését. Név szerint 
Pádár Dominik és Daróczi Gyula Botond táborba való részvételét, a részvételi díj teljes 
összegével és utasította a főtitkárt a szükséges intézkedések megtételére, a részvételi díj 
átutalására a szervező: Magyar Kerékpáros és Turisztikai Szövetség felé. 
 
Békés, 2023.04.11. 
 

 
Készítette: Izsó Gábor 
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